
ПРОТОКОЛ № 02 – 2023 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ  

Громадської організації «Вітрильна федерація України»  
(далі «ВФУ»), код ЄДРПОУ 14296808.  

21 лютого 2023 року.  м. Київ  

Початок роботи: о 20:00. 
Члени Президії, присутні на засіданні: 

1.  Родіон Лука президент ВФУ 

2.  Сергій Поліщук перший віцепрезидент ВФУ 

3.  Євген Мойсеєнко віцепрезидент ВФУ 

4.  Олександр Баланюк член Президії ВФУ 

5.  Григорій Голембієвський член Президії ВФУ 

6.  Олексій Нижегородов член Президії ВФУ 

7.  Георгій Пачес член Президії ВФУ  

Запрошені:  
Олександр Ткач, виконавчий директор ВФУ; 
Сергій Шумілов, голова Комітету з проведення змагань ВФУ; 
Ігор Трофімов, головний тренер ВФУ та національної збірної команди України з 
вітрильного спорту; 
Генадій Іщенко, голова Ревізійної комісії ВФУ. 

Згідно зі Статутом ВФУ Президія складається з десяти осіб. За участі у засіданні сімох 

членів Президії, статутні умови у щодо наявності кворуму дотримано і Президія 

може виносити ухвали з питань Порядку денного. Пропонований порядок денний та 

супровідні матеріали були попередньо надіслані усім членам Президії. Додатки до 

протоколу є невід’ємною частиною протоколу. Інтерактивне засідання Президії 

відбулося шляхом спілкування через додаток для проведення відео конференцій 

Google Meet. 

Організаційна частина. 

Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Сергій Поліщук поінформував, що згідно Статуту ВФУ президент Родіон Лука, є 
головою Президії, і запропонував обрати секретарем засідання виконавчого 
директора ВФУ Олександра Ткача.  

ВИРІШИЛИ: Згідно Статуту ВФУ президент є головою Президії. Секретарем засідання 
обрати виконавчого директора ВФУ Олександра Ткача. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: Згідно Статуту ВФУ президент є головою Президії. Секретарем 
засідання обрати виконавчого директора ВФУ Олександра Ткача.  



Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно 
затверджено остаточний порядок денний засідання. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Інформація про лист Президента України до World Sailing 

Доповідач Олександр Ткач 
2. Ознайомлення членів Президії зі звітом Ревізійної комісії 

Доповідач Геннадій Іщенко 
3. Обговорення пропозиції від Президії на засідання Ради ВФУ щодо розміру 

членських внесків до ВФУ на 2023 рік. 

Доповідач Олександр Ткач 
4. Обговорення пропозиції від Президії на засідання Ради ВФУ щодо розміру 

стартових внесків на основні змагання 2023 року. 

Доповідач Олександр Ткач 
5. Розгляд проекту Бюджету ВФУ 

Доповідач Олександр Ткач 
6. Розгляд протоколу Спортивного комітету СК 19-22. 

Доповідач Георгій Пачес 
7. Розгляд листів СДЮСШОР з вітрильного спорту м. Києва ім. Ю. Г. Даценка та 

«Асоціації кайтбордингу України». 

Доповідачі Олексій Васильєв. 
8. Створення Комісії атлетів ВФУ, розробка Положення про Комісію атлетів, 

ревізія діючих положень та інших нормативних документів ВФУ. 

Доповідач Сергій Поліщук  
9. Про призначення голови Спортивного комітету. 

Доповідач Родіон Лука 
10.  Інформація щодо наради по підготовці до ІІ Всесвітніх пляжних ігор 2023. 

Доповідач Олександр Ткач 
11. Призначення дати проведення Засідання Ради ВФУ та визначення питань до 

порядку денного запропонованих Президією.  

Доповідач Олександр Ткач 
 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
1. Інформація про лист Президента України до World Sailing 

Доповідач Олександр Ткач 

Доповідач повідомив присутніх, що на адресу Федерації надійшов лист від 

Мінмолодьспорту зі зверненням Президента України до президента World 

Sailing, в якому держава Україна наполягає на необхідності заборонити 

участь російських та білоруських спортсменів у міжнародних змаганнях у 

будь-якому статусі, у тому числі нейтральному, до закінчення злочинної 

війни та повного виведення російських військ з України. Це звернення 

було направлено на електронну адресу World Sailing, та було отримано лист-



відповідь від президента World Sailing, який було переслано до 

Мінмолодьспорту. 

Інформацію було прийнято до відома, рішення не виносилось. 

 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Ознайомлення членів президії зі звітом Ревізійної комісії 
Доповідач Генадій Іщенко 

Генадій Іщенко ознайомив членів Президії зі звітом Ревізійної комісії щодо 
фінансової діяльності ГО «ВФУ» за 2022 рік, який буде подано на розгляд Ради. 
Доповідач звернув увагу членів Президії, що за звітний період, повернення коштів 
на статутну діяльність двом відокремленим підрозділам (далі ВП) відбулося не в 
повному обсязі. Виконавчий директор пояснив, що згідно з «Положенням про 
сплату вступних та членських внесків до ГО «ВФУ» на 2022 рік», 50% коштів, що 
надійшли на рахунок ВФУ в 4-му кварталі перераховують в січні 2023 року. Генадій 
Іщенко підтвердив що останній платіж Запорізька обласна федерація отримала 9-го 
січня, але Полтавська обласна федерація отримала останній платіж тільки 9-го 
лютого. Виконавчий директор відповів, що в Полтавській області банк отримувача 
змінив свої реквізити і поки були отримані нові реквізити пройшов певний час.  

Усі інші витрати було перевірено – питань не виникало. 

Інформацію було прийнято до відома, рішення не виносилось. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Обговорення пропозиції від Президії на засідання Ради ВФУ щодо розміру 

членських внесків до ВФУ на 2023 рік. 

Доповідач Олександр Ткач 

Олександр Ткач повідомив присутніх, що під час формування проекту порядку 
денного було визначено дві пропозиції. Вже на засіданні Генадій Іщенко 
запропонував ще одну пропозицію: - перераховувати до ВП 10%, а не 50% внесків. 
Від Київської СДЮСШОР надійшла пропозиція додати до пункту «Категорії 
платників» Положення про сплату вступних і членських внесків до ГО «ВФУ» на 2023 
рік – пільгову категорію платників «Особи з інвалідністю» зі сплатою внеску у розмірі 
10 % від розміру вступного та/або щорічного членського внеску членів ГО «ВФУ». 
Після обговорення присутніми було визначено чотири наступних пропозиції щодо 
розміру вступного та членського внеску до ВФУ у 2023 році. 

1. Перераховувати на рахунок ВП 10%, а не 50% коштів від внесків. 
2. Зміни у «Положення про сплату вступних та членських внесків до ГО «ВФУ» на 

2023 рік не запроваджувати. 
3. Зменшити розмір внесків, але без перерахування відсотків на рахунок ВП. 

Для категорії «Школярі/Студенти»: вступний – 75 грн., щорічний – 150 грн.; 
Для категорії «Всі інші»: вступний – 150 грн., щорічний – 300 грн.  

4. Додати до категорії осіб, які звільнені від сплати внесків: «Особи з 
інвалідністю» зі сплатою внеску у розмірі 10 % від розміру вступного та/або 
щорічного членського внеску членів ГО «ВФУ». 



Родіон Лука запропонував винести на засідання Ради ВФУ всі чотири питання. 

Євген Мойсеєнко запропонував проаналізувати статистику сплати членських внесків 
за останні роки, задля принаймні орієнтовного, планування надходження коштів від 
членських внесків, та остаточно вирішити яку пропозицію виносити на Раду ВФУ. 

Сергій Поліщук запропонував створити робочу групу для більш плідної праці. 

Родіон Лука запропонував до складу робочої групи – Євгена Мойсеєнка, Сергія 
Поліщука та Геннадія Іщенко, а виконавчому директору підготувати статистику 
сплати внесків у 2017-2022 роках. 

ВИРІШИЛИ:  
3.1. Створити робочу групу у складі: Євген Мойсеєнко, Сергій Поліщук та Геннадій 
Іщенко. 
3.2. Виконавчому директору підготувати статистику сплати внесків у 2017-2022 
роках. 

Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  
3.1 Створити робочу групу у складі: Євген Мойсеєнко, Сергій Поліщук та 
Геннадій Іщенко. 
3.2. Виконавчому директору підготувати статистику сплати внесків  
у 2017-2022 роках. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Обговорення пропозиції від Президії на засідання Ради ВФУ щодо розміру 
стартових внесків на основні змагання 2023 року. 
Доповідач Олександр Ткач 

Родіон Лука запропонував об’єднати підготовку пропозицій щодо стартових внесків 
з питанням третім порядку денного засідання.  

ВИРІШИЛИ: 
Об’єднати висування пропозицій щодо стартових внесків з питанням третім. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  
Об’єднати висування пропозицій щодо стартових внесків з питанням третім. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд проекту Бюджету ГО «ВФУ» 

Доповідач Олександр Ткач 

Доповідач ознайомив присутніх з проектом Бюджету ВФУ. Олександр Ткач зазначив 
що на разі є тільки розхідна частини і немає доходної. Але в розхідній частині, 



зважаючи на прогнозоване/ймовірне істотне зменшення дохідної частини, можна 
виділити різні за значенням категорії витрат.  

- Перша категорія це витрати, відмова від яких призведе до нищівних наслідків 
для ВФУ; 

- Друга категорія - це витрати, від яких ВФУ може утриматись. 

Після обговорення було запропоновано винести рішення з цього питання після 
вивчення статистичних даних, які підготує виконавчий директор. 
ВИРІШИЛИ:  
Пропозиції щодо бюджету ВФУ на 2023 рік обговорити після надання виконавчим 
директором статистики сплати внесків у 2017-2022 роках.  
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: 
Пропозиції щодо бюджету ВФУ на 2023 рік обговорити після надання виконавчим 
директором статистики сплати внесків у 2017-2022 роках.  
 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ШОСТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд протоколу Спортивного комітету СК 19-22. 

Доповідач Георгій Пачес 

Голова Спортивного комітету Георгій Пачес ознайомив членів Президії зі змістом 
протоколу СК 19-22 та запропонував затвердити його загалом. Сергій  Поліщук 
запропонував розглянути кожне питання протоколу окремо. Пропозицію було 
підтримано головуючим та іншими членами Президії. 

6.1. Питання перше протоколу СК 19- 22. 
ДОДАННЯ ДО ЄДИНОЇ СПОРТИВНОЇ КЛАСИФІКАЦІЇ УКРАЇНИ 

КЛАСУ «O’pen Skiff». 

Дмитро Яснолобов запропонував Комітету додати до Єдиної спортивної класифікації 
України клас «O’pen Skiff». Пропозицію він аргументував тим, що це відносно 
сучасний дитячо-юнацький клас, досить поширений у світі. У цьому році 
запланована участь українського спортсмена у чемпіонаті світу в цьому класі, тому є 
необхідність саме зараз додати його до класифікації. Також останні десять-
дванадцять років деякі українські спортсмени брали участь у міжнародних 
змаганнях. Тому додання класу до Єдиної спортивної класифікації України буде не 
тільки сприяти його розвитку в Україні, а й дозволить долучити до змагань більшу 
кількість молодих спортсменів. 

Голосували: «ЗА»- 10, Не голосували- 2. 

Ухвалили: Додати до Єдиної спортивної класифікації України клас «O’pen Skiff» 

Під час загального обговорення Сергій Поліщук повідомив присутніх, що сьогодні в 
Україні клас «O’pen Skiff» не має поширення, і змагань, навіть клубного рівня, в 
цьому класі не проводиться. Існує усталена практика запровадження нових класів до 



«Єдиної спортивної класифікації України». Спочатку проведення змагань в Україні, 
або участь у міжнародних регатах українських спортсменів, а вже потім подання 
класу до «Єдиної спортивної класифікації України». Заради одного представника 
класу поки зарано пропонувати клас «O’pen Skiff» для внесення його до «Єдиної 
спортивної класифікації України». 

Сергій Шумілов зазначив що «Єдина спортивна класифікація України» є не тільки 
перелік класів, а і насамперед присвоєння звань, розрядів на підставі яких 
формуються учбові групи. Спортсмен не може отримати розряд у класі, в якому не 
проводять змагань в Україні. 

Після обговорення Родіон Лука поставив на голосування пропозицію щодо 
затвердження рішення Спортивного комітету з питання першого протоколу СК 19-22. 

Рішення Президії з питання першого протоколу СК 19-22:  
Затвердити рішення Спортивного комітету з питання першого протоколу СК 19-22. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
5 1 1 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  
6.1.1. Затвердити рішення Спортивного комітету з питання першого протоколу СК 
19-22.  
6.1.2. Виконавчому директору надіслати відповідне подання до 
Мінмолодьспорту. 

6.2. Питання друге протоколу СК 19-22. 
ВНЕСЕННЯ ЗМІН ДО ЄКП ММСУ НА 2023 РІК. 
Георгій Пачес доповів що на підставі заявок асоціацій головний тренер подав на 
розгляд Спортивного комітету зміни до ЄКП ММСУ, які не були внесені до переліку 
раніше. Загалом 17 заходів. 
Було запропоновано затвердити рішення Спортивного комітету з питання другого 
протоколу СК 19-22 
Рішення Президії з другого питання протоколу СК № 19-22:  
Затвердити рішення Спортивного комітету з питання другого протоколу СК 19-22. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  
6.2.1. Затвердити рішення Спортивного комітету з питання другого протоколу  
СК 19-22. 
6.2.2. Виконавчому директору подати зміни до ЄКП на 2023 рік до 
Мінмолодьспорту 

6.3. Питання трете протоколу СК 19-22. 



ЗАТВЕРДЖЕННЯ СКЛАДУ КОМАНД ДЛЯ УЧАСТІ У МІЖНАРОДНИХ ЗМАГАННЯХ ТА НТЗ 
2023 РОКУ. 
Георгій Пачес доповів, що Спортивний комітет розглядав питання щодо складу 
команд на найближчі міжнародні змагання та запропонував головному тренеру 
національної збірної команди України розповісти про тих кандидатів, яких буде 
відряджено на змагання за державний кошт. Усі ніші їдуть за особистий кошт. 
Ігор Трофімов, доповів, що за державний кошт відряджаються наступні спортсмени 
та тренери: 

- Іван Антіпін, Альона Шаповалова та тренер Юрій Журавльов – на чемпіонат 
Європи в класі ILCA 4, що відбудеться у Іспанії з 15 по 22 квітня 2023 року; 

- Олександр Менделенко, Владислав Менделенко та тренер Олександр 
Менделенко – на чемпіонат Європи у класі iQFoil серед дорослих, серед 
юніорів, що відбудеться у Греції з 06 по 14 травня 2023 року; 

- Кирило Долгов, Альона Полова та тренер Олександр Казіміров – на відкритий 
чемпіонат Європи у класі “470”, що відбудеться у Італії з 12 по 20 травня 2023 
року. 

Було запропоновано затвердити рішення Спортивного комітету з питання третього 
протоколу СК 19-22. 
 
Рішення Президії з питання третього протоколу СК № 19-22: 
Затвердити рішення Спортивного комітету з питання третього протоколу СК 19-22. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  
6.3.1. Затвердити рішення Спортивного комітету з питання третього протоколу  
СК 19-22. 
6.3.2. Виконавчому директору надіслати відповідні подання до Мінмолодьспорту.  

6.4. Питання четверте протоколу СК 19-22. 
РОЗГЛЯД ЛИСТА ХАЩИНИ Д. М. 
Георгій Пачес доповів що Спортивний комітет розглянув лист Дениса Хащини, в 
якому йшлося про не включення Романа Акопова до складу збірної команди України 
у 2023 році, хоча минулого року він брав участь у 16 змаганнях та провів великий 
обсяг тренувальної роботи. Під час загального обговорення, членами Комітету було 
зазначено, що відбір до складу національної збірної команди України з вітрильного 
спорту ґрунтується не тільки на обсязі тренувальної роботи, кількості та рівня 
змагань, участь у яких бере спортсмен, а й на інших критеріях, котрі спортсмен 
Роман Акопов нажаль не виконав.  

Рішення по цьому питанню не виносилось. 

Рішення Президії з питання четвертого протоколу СК 19-22: 
взяти до уваги. 



Голосування не проводилось. 

6.5. Питання п’яте протоколу СК 19-22. 
ОБГОВОРЕННЯ ПРОПОЗИЦІЙ ЩОДО СИСТЕМИ ФОРМУВАННЯ ЗБІРНОЇ КОМАНДИ 
УКРАЇНИ З ВІТРИЛЬНОГО СПОРТУ НА 2024 РІК. 
Георгій Пачес доповів що член Комітету Руслана Таран звернулась до Комітету з 
пропозицією змінити принципи та систему формування збірної команди України з 
вітрильного спорту. Метою цих змін має стати формування збірної команди 
виключно зі спортсменів, які мотивовані, системно тренуються та прагнуть досягти 
результатів, бо існуюча система не повною мірою відповідає цім вимогам. 
Члени Комітету висловили повну згоду з цього приводу, та заявили про готовність 
надалі працювати над цим питанням, аби побудувати систему критеріїв які будуть 
відповідати сучасним викликам, та дозволять тільки гідним спортсменам потрапляти 
в збірну, але це питання має бути узгоджено з ММСУ, яке затверджує порядок 
зарахування до збірних команд України. 
Вирішили: з урахуванням того, що термін роботи поточного складу Спортивного 
комітету ВФУ сплив, рекомендувати наступному складу Комітету повернутися до 
цього питання. 
Рішення Президії з питання шостого протоколу СК 19-22: 

взяти до уваги. 

Голосування не проводилось. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ СЬОМЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  

Розгляд листів СДЮСШОР з вітрильного спорту м. Києва ім. Ю. Г. Даценка та 

«Асоціації кайтбордингу України». 

Доповідач Олексій Васильєв. 

Доповідач поінформував членів Президії що член кандидатського складу національної 

збірної команди України з вітрильного спорту Михайло Бондарець, буде брати участь у 

чемпіонаті Європи в юнацькому класі «Формула кайт», що відбудеться з 11 по 15 квітня 

2023 року в Греції за рахунок «Асоціації кайтбордингу України», СДЮСШОР з 
вітрильного спорту м. Києва ім. Ю. Г. Даценка, та власним коштом. Асоціація та 
СДЮСШОР просять розглянути можливість надання державного фінансування Михайлу 

Бондарцю, та його тренеру, для участі в чемпіонаті світу в класі «Формула кайт» серед 
юнаків до 17 років, який відбудеться з 12 по 16 липня 2023 року в Італії.  

Під час обговорення було взято до уваги, що листи від СДЮСШОР з вітрильного 
спорту м. Києва ім. Ю. Г. Даценка та «Асоціації кайтбордингу України» стосовно 
цього питання надійшли до Президії після ухвалення рішення щодо переліку 
змагань з державним фінансуванням.  
Вирішили: повернутися до розгляду цього питання пізніше, за умови збільшення 
державного фінансування. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: повернутися до розгляду цього питання пізніше, за умови збільшення 
державного фінансування. 



 
 
 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ВОСЬМЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Створення Комісії атлетів ВФУ, розробка Положення про Комісію атлетів, ревізія 

діючих положень та інших нормативних документів ВФУ. 

Доповідач Сергій Поліщук 

Доповідач нагадав присутнім, що на минулому засіданні Президії, після звіту  голови 
Комісії атлетів ВФУ Георгія Пачеса до нього було запитання - згідно якого Положення 
працює Комісія. Тоді Георгій Пачес відповів що Положення він отримав від керівних 
осіб ВФУ, і що воно розміщено на сайті ВФУ, на що Сергій Поліщук заперечив, що на 
сайті цього Положення немає, і попросив Георгія Пачеса, надіслати його 
виконавчому директору. Георгій Пачес не заперечував, але Положення не надіслано 
й досі.  

Згодом переглянувши протокол засідання Президії № 75, посилання на який є на 
сайті ВФУ, доповідач виявив, що у тому протоколі Президія ухвалила рішення про 
створення Комісії атлетів ВФУ. Дійсно, у Статуті ВФУ зазначено що Президія вирішує 
питання: «створення та ліквідація постійних і тимчасових комітетів, комісій ВФУ, 
затвердження Положень про них та призначення голів, затвердження їх 
персонального складу за поданням голів цих структур». Сергій Поліщук, 
ознайомившись з подальшими протоколами Президії виявив що Георгія Пачеса 
ніхто не призначав головою, персональний склад Комісії не було подано ним до 
Президії для затвердження. Георгій Пачес знав що жодна з вимог Статуту не була 
виконана, але нічого не зробив задля виправлення ситуації. З огляду на 
вищенаведене Сергій Поліщук запропонував створити робочу групу для розробки 
Положення про Комісію атлетів ВФУ. Також він поінформував присутніх, що є низка 
нормативних документів ВФУ, які потребують ревізії та оновлення, шляхом внесення 
в них актуальних змін. Доповідач запропонував створити робочу групу в складі 
Геннадія Іщенка, Кирила Андрусенка, Сергія Поліщука для опрацювання 
вищенаведених питань Після загального обговорення, у тому числі інших і 
кандидатур, було запропоновано затвердити поданий склад робочої групи задля 
вирішення  
ВИРІШИЛИ: Створити робочу групу у складі Геннадія Іщенка, Кирила Андрусенка, 
Сергія Поліщука для розробки Положення пор Комісію атлетів, та ревізії інших 
нормативних документів ВФУ. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: Створити робочу групу у складі Геннадія Іщенка, Кирила Андрусенка, 
Сергія Поліщука для розробки Положення пор Комісію атлетів, та ревізії інших 
нормативних документів ВФУ.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДЕВ’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 



Про призначення голови Спортивного комітету. 
Доповідач Родіон Лука 

Доповідач запропонував призначити Ігоря Трофімова тимчасово виконуючим 
обов’язки голови Спортивного комітету.  
ВИРІШИЛИ: 
Призначити Ігоря Трофімова тимчасово виконуючим обов’язки голови Спортивного 
комітету ВФУ  
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ:  

Призначити Ігоря Трофімова тимчасово виконуючим обов’язки голови 
Спортивного комітету ВФУ. 
 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДЕСЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Інформація щодо наради по підготовці до ІІ Всесвітніх пляжних ігор 2023. 
Доповідач Олександр Ткач 

Доповідач повідомив присутніх що 09 лютого 2023 року відбулася нарада щодо 
підготовки та участі у ІІ Всесвітніх іграх 2023.  

Головувала на нараді заступниця міністра ММСУ – Людмила Панченко. 
В засіданні брали участь представники ММСУ, представники НОК України, 
представники федерацій. Олександр Ткач представляв ВФУ. Людмила Панченко 
поцікавилася у представників Асоціацій з пляжних видів спорту яку кількість 
спортсменів вони можуть виставити для ліцензійного відбору для участі у Іграх.  

Представники небагатьох асоціацій з пляжних видів спорту  змогли з 
упевненістю сказати що їх спортсмени зможуть вибороти ліцензію. Більшість з них 
розраховують на відмову когось з тих, хто вже має ліцензію, бо їх кількість є дуже 
обмеженою. 

На питання чому ВФУ не пропонує спортсменів, Олександр Ткач відповів, що 
ВФУ не має асоціації з пляжних видів. Наші спортсмени які займаються схожими 
видами вітрильного спорту, а це «Кайт-рапіра» і віндсерфінг, які входять до 
олімпійських дисциплін вітрильного спорту, зайняті підготовкою до Олімпійських 
ігор 2024 року. 

Далі, присутні на нараді зосередилися на питанні кількості спортсменів, для 
ліцензійного відбору. 

Було досягнуто домовленості що асоціації з пляжних із видів і нададуть 
подвійний склад команд згідно лімітів Ігор для того щоби можна щоб була 
можливість відбору та конкурентної боротьби. 
Інформацію було прийнято до відома, рішення не виносилось. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ОДИНАДЦЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Призначення дати проведення Засідання Ради ГО «ВФУ» та визначення питань до 
порядку денного запропонованих Президією. 



Доповідач Олександр Ткач. 
Олександр Ткач довів до відома Членів Президії підсумковий Порядок денний 
наступної Ради ГО «ВФУ», а саме: 

1. Звіт ревізійної комісії. 

2. Розгляд бюджету ВФУ на 2023 рік. 

3. Розгляд «Положення про сплату вступних і членських внесків ГО «ВФУ» на 
2023 рік. 

4. Розгляд «Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків на 2023 рік». 

Також до цього Прядку денного можуть бути включені питання запропоновані 
членами Ради ВФУ. 

Родіон Лука запропонував визначитись з датою проведення Ради після отримання 
висновків робочої групи щодо подолання дефіциту бюджету. Про дату проведення 
Ради буде сповіщено додатково. 

ВИРІШИЛИ: Визначитись з датою проведення Ради після отримання висновків 
робочої групи щодо подолання дефіциту бюджету. Про дату проведення Ради буде 
сповіщено додатково. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: Визначитись з датою проведення Ради після отримання висновків 
робочої групи щодо подолання дефіциту Бюджету. Про дату проведення Ради 
буде сповіщено додатково. 
 

На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 
 
 
 

Родіон ЛУКА 
 
Голова Президії 

Олександр ТКАЧ 
 
Секретар Президії 

 


